

SPECIAL OFFER

特別優惠

for CK Group Staff
長江集團員工

September 2025 二零二五年九月

CAFÉ D



Food consumption on Breakfast Buffet and designated menu

自助早餐及指定菜譜

15% discount 85折

*except Beverage, Grab & Go, and Concession items

各式飲品、外攜輕食及零售商品除外

DD BAR



Food and Beverage consumption

食品及飲品

15% discount 85折

*Bottled wine, spirit and all beverage items during Happy Hour excluded

不適用於原枝葡萄酒、烈酒及歡樂時光所惠顧之飲品

CHINESE CELEBRATION DINNER PACKAGE 中式喜慶晚宴套餐

Booking of 3 tables or above 預訂3席或以上：

10% discount on menu priced from HK\$6,288

惠顧港幣\$6,288或以上之菜譜可享9折優惠

Unlimited serving of beverage upgraded from 3 hours to 5 hours

席間無限量酒水供應由3小時升級至5小時



For Enquiries 查詢電話

Café D 2186 9091

DD Bar 2186 9065

Terms and Conditions 條款及細則 • All prices are subject to 10% service charge based on original price 所有價目另需加一服務費（以原價計算） • All photos are for reference only 所有圖片只供參考 • Please present valid company medical card or staff card to enjoy the above exclusive offers 請出示有效之公司醫療卡或員工證以享上述優惠 • The above offers cannot be used in conjunction with any other dining vouchers, special discounts or promotional offers 以上優惠不可與餐券、折扣或其他推廣優惠同時使用 • Blackout dates apply 上述優惠不適用於指定日子 • In case of any dispute, Kowloon Harbourfront Hotel reserves the right of final decision 如有任何爭議，九龍海灣酒店保留最終決定權

Monthly Serviced Suite Package / 特惠月租計劃



由 2025 年 9 月起
From September 2025 onward

2-bedroom Cityview Suite 雙臥室城景套房
Starting from HK\$28,000 nett per month
每月淨價由港幣 \$28,000 起

*Booking period until 30 September 2025. Terms and conditions apply.

預訂日期至2025年9月30日，須受有關條款及細則約束。

*The offers are subject to room availability and changes without prior notice.

住宿須視乎酒店房間供應情況而定，計劃若有任何變動或取消，酒店恕不作事先通知。



(852) 3160 6800



sales.khfh@harbour-plaza.com

Chinese and Western Wedding Package / 中式及西式婚宴套餐



The Ballroom 宴會廳

Chinese Wedding Package 2025 中式婚宴套餐

HK\$10,988* up per table, 10% discount for booking of 15 tables or above.

每席由港幣\$10,988* 起，預訂15席或以上可享9折。

Click [here](#) for more details. [按此](#) 瀏覽詳情。

Western Wedding Package 2025 西式婚宴套餐

Dinner Buffet 西式自助晚餐

HK\$888* up per person, 10% discount for booking of 150 persons or above.

每位由港幣\$888* 起，預訂150位或以上可享9折。

Click [here](#) for more details. [按此](#) 瀏覽詳情。

*All prices are subject to 10% service charge

所有價目需另設加一服務費

*Offer is valid till 31 December 2025. Terms and conditions apply.

優惠期至2025年12月31日，須受有關條款及細則約束。



(852) 2186 9001



catering.khfh@harbour-plaza.com